
 Brugerrådet – Medborgerhuset, Storegade 57 Varde 

Referat til brugerrådsmøde d.3. 3. 25. kl. 0930 

Deltagere:  Karen Burgaard(KB), John Callesen(JC), Else Marie Holm(EH), Glenn 

Olesen(GL),Poul Poulsen(PP), Jørn Rørvang(JR), Tommy Simonsen(TS), Susanne 

Sørensen(SS), Jenny Vind(JV). 

Mødelokale: (Stor stue) –  tekstil. 

Afbud:  Jørn Rørvang, Tommy Simonsen. 

1. Dagsorden - Godkendt 

2. Konstituering af det valgte brugerråd 

Formand: Karen Burgaard 

Næstformand: Jørn Rørvang 

Referent: Jenny Vind 

Kasserer: Tommy Simonsen 

1.supp.: Else Marie Holm 

2. supp.: Jenny Vind 

3. Godkendelse af referat fra d. 3.2.2025 

Godkendt 

4. Økonomi 

Gennemgået ved generalforsamlingen, på næste brugerrådsmøde snakkes om 

evt. noter og opstilling af regnskab. 

5. Nyt fra aktiviteter. 

• Drøftelse af annoncering af julemarked 

Poul har forespurgt om flyvers hos FK Distribution. 

Det er alt for dyrt. 

- Andre muligheder – Det sker i ugeavisen og tekst – gratis 

- Vi fastholder den gamle beslutning, med annocering 2 gange. 

• Planlægning af offentliggørelse af udflugter.   

Offentliggøres nu – gennemføres ved 40 personer. 

Tilmelding 4 uger før hver tur, for dagsfunktionens medlemmer, efter 

14 dage afsluttes tilmeldingen. Første til mølle. 



• Orientering om planlægning af højskoledag samt drøftelse af betaling 

ved Else Marie og John 

Offintliggøres nu – spændende program pris kr. 300. 

Tages op på næste møde vedr. planlægning af dagen. 

• Evaluering af generalforsamling d. 24. 2. 25. Forslag om en mere 

spændende generalforsamling 

Mht. Højtaleranlægget  - en ide til teleslynge.  

At gennemgå app til hørerapperat ?? 

Evt. en fra høreforeningen ?  

Tages op på næste møde.  

• Værktøjskendskab for kvinder 

John og Jørn laver en introduktionsdag en tirsdag. 

• Vedtægtsændring 

Der er ikke behov for rettelser i vedtægterne. 

6.  Orientering fra huset 

Metaldrejebænk evt. salg til Syvkanten. 

Drøftelses af fremtid for Metaldrejebænk i kælderen. 

- Helpii – Postkort med info er kommet. Præsenteres på 

Frivilligfrokost 10.04.2025. 

- Skema for de enkelte hold er lige sendt ud, for at kunne opdaterer 

aktivetsprogrammet 2025-2026. 

- Samarbejde med Frivillishuset 3.4.25.  

7.  Indkøbsønsker 

Ingen 

8. Evt. 

   ref. fra de sidste 12 md. og  sidste generalforsamlingen ligger på hjemmesiden. 

Næste møde d. 7.april 2025  

 


